
 

College van Burgemeester en Schepenen 

Secretariaat van de Overlegcommissie 

Departement Stedenbouw van de Stad Brussel 

Anspachlaan 6 

1000 BRUSSEL 

 

Via email: Urb.overlegcommissie@brucity.be 

 

Brussel, 14 oktober 2020 

Geachte Burgemeester, 

Geachte Schepenen, 

Geachte leden van de Overlegcommissie, 

Dames en heren, 

 

Onderwerp: Schumanplein en omgeving 

Ref.:  04/PFD/1710911 

  

Ondergetekende (voornaam en naam) ___________________________ reageert bij dezen op het openbaar 

onderzoek over de heraanleg van het Schumanplein, als 

 Bewoner van de wijk 

 Winkelier, vakman/-vrouw of zelfstandige uit de wijk 

 Bewoner van het Schumanplein 

 Gebruiker van het Schumanplein en omliggende straten 

 Belangstellende bij dit project om andere redenen.  

 

Ik wil u laten weten dat: 

 Ik het eens ben met de heraanleg van het Schumanplein zoals voorgesteld door het Gewest.  

 Ik het volledig oneens ben met de heraanleg van het Schumanplein zoals voorgesteld door het Gewest.  

 Ik het eens ben met de grote lijnen van het project van het Gewest. Maar ik heb de volgende specifieke 

punten van zorg (hieronder aangekruist) : 

o Ik verzet mij tegen het minerale karakter (beton en metaal) van het project en wil met name op het plein zelf 

meer groen zien (gras, bloemen, struiken, bomen), zodat regenwater ook beter wordt geabsorbeerd. 

o Ik verzet mij tegen de wijziging in de verkeersstromen op het plein en in de Blijde Inkomstlaan, en heb geen 

inzage gekregen in (of mee mogen werken aan) een gedetailleerd en ruim opgezet verkeersplan, met name 

m.b.t. het doorgaand verkeer vanaf de E40 naar het centrum van de Stad (of nog veel verder). 

o Ik verzet mij tegen de knip in het Noord-Zuidverkeer voor particuliere auto’s op het plein, en wil dat het 

mogelijk blijft om rond het plein te rijden met de auto. 

o Ik verwacht dat de residentiële straten van de wijk (Etterbeekse Steenweg, Stevinstraat, rest van de 

Maalbeekvallei en de Squareswijk) meer verkeer zullen krijgen en verzet mij daartegen. 

o Ik vrees dat het Jubelpark nog zwaarder zal gaan lijden onder luchtvervuiling en lawaai door in de Blijde 

Inkomstlaan tweerichtingsverkeer toe te staan, en er ontstaat ook een onveilige situatie voor de actieve 

weggebruikers. 

o Ik wil dat het zebrapad, een directe toegang met voorrang, tussen de Archimedesstraat en het midden van het 

plein blijft bestaan, en verzet mij tegen de veiligheidsmuur omdat het wandeltraject daardoor nog langer 

wordt. Dit is extra problematisch omdat de busroutes en -haltes veranderen, en er vaker moet worden 

overgestapt bij een halte aan de andere kant van het plein. 

o Ik wil niet dat er overheidsgeld wordt uitgegeven voor een ‘halfrond’ (de kuil met de brede treden) in het 

midden van het plein, omdat dit voor vele gebruikers een obstakel zal zijn. 

o Ik wil niet dat er overheidsgeld wordt uitgegeven voor de bouw van een ronde luifel, die het zicht op de 

Triomfboog van het Jubelpark, en op de gebouwen van de Europese instellingen, zal belemmeren, en die 

allerlei evenementen en manifestaties op het plein zal bemoeilijken. 

 Andere opmerkingen ___________________________________________________________ 

        ____________________________________________________________ 

Ik vraag aan de Overlegcommissie om rekening te houden met de aangekruiste punten. Ik wil graag/niet (keuze maken) 

worden uitgenodigd voor de Overlegcommissie, die gepland staat voor 28 oktober. 

Hoogachtend,  

 

Voornaam en naam: 

Emailadres: 

Handtekening: 
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